

الشروط والأحكام باللغة العربية:

1. أوافق طوعاً على مشاركة بياناتي مع هيئة الأدب والنشر والترجمة ووزارة الثقافة ونشرها وحفظها في قاعدة البيانات الخاصة بهم.
2. أؤكد أن المعلومات المقدمة من خلالي صحيحة ودقيقة ولا أمانع تعديلها مع فريق الهيئة في حال المتابعة لتحديثها.
3. لدي الحق والعلم في الوصول لبياناتي الشخصية المتوفرة لدى هيئة الأدب والنشر والترجمة ووزارة الثقافة.
4. لدي الحق في طلب الحصول على بياناتي الشخصية المتوفرة لدى هيئة الأدب والنشر والترجمة ووزارة الثقافة بصيغة مقروءة وواضحة، وذلك وفق الضوابط والإجراءات التي تحددها اللوائح الخاصة بالهيئة أو الوزارة. وللتواصل مع الإدارة المعنية لطلب الحصول على البيانات، الرجاء التواصل عن طريق البريد الإلكتروني التالي LPTCData@moc.gov.sa
5. لدي الحق في طلب أو استلام طلب تصحيح بياناتي الشخصية المتوفرة لدى هيئة الأدب والنشر والترجمة ووزارة الثقافة أو إتمامها أو تحديثها.
6. لدي الحق في طلب إتلاف بياناتي الشخصية المتوفرة لدى هيئة الأدب والنشر والترجمة ووزارة الثقافة متى ما انتهت الحاجة إليها، وذلك من دون إخلال بما نصت عليه المادة (الثامنة عشر) من نظام حماية البيانات الشخصية.

Terms & Conditions in English:

1. I consent to share voluntarily my data with the Literature, Publishing and Translation Commission and the Ministry of Culture, and to have it published and stored in their database.
2. I confirm that the information I have provided is accurate and correct, and I do not object to it being amended in coordination with the Commission's team in case of follow-up or updates.
3. I acknowledge and reserve the right to access my personal data held by the Literature, Publishing and Translation Commission and the Ministry of Culture.
4. I have the right to request access to my personal data held by the Literature, Publishing and Translation Commission and the Ministry of Culture in a readable and clear format, in accordance with the rules and procedures determined by the regulations of the Commission or the Ministry. To contact the relevant department and request access to the data, please email: LPTCData@moc.gov.sa
5. I have the right to request or receive a request to correct, complete, or update my personal data held by the Literature, Publishing and Translation Commission and the Ministry of Culture.
6. I have the right to request the deletion of my personal data held by the Literature, Publishing and Translation Commission and the Ministry of Culture once it is no longer needed, without prejudice to the provisions of Article (18) of the Saudi Personal Data Protection Law.